

Reference Number	I08L4QM8ZH7TW0VD		رقم المرجع
Customer National ID / Residence ID	2590525727		رقم هوية العميل الوطنية / هوية المقيم
Customer Name	GOTAM DAS SOOTHAR KIRSHAN LAL		إسم العميل
Issuance Date (Gregorian)	03-01-2026	14-07-1447	تاريخ الإصدار (هجري)

رقم الحساب Account Number	رقم الآيبيان IBAN
019181734001	SA6245000000019181734001

This is an electronic-generated document. No signature is required by Saudi Awwal Bank.
 You can verify the contents by scanning the QR-Code or by visiting SAB official website / website link

This is confidential information and it is the responsibility of the bearer to preserve it.

The Validity of this certificate is one month from the date of Issuance

Saudi Awwal Bank

Mailing Address: P.O. Box 9084, Riyadh 11413

National Address: 7383 King Fahad Branch Rd, 2338 Al Yasmeen Dist., 13325 Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia.

Tel.: +966 11 405 0677, Fax: +966 11 405 0660

SAB SWIFT Code: SABBRSARI, www.sab.com

A listed joint stock company, incorporated in the Kingdom of Saudi Arabia, with paid in capital of SAR 20,547,945,220 (Fully Paid), commercial registration certificate 1010025779, unified number 7000018668, licensed pursuant to the Council of Ministers Resolution No. 198 dated 06/02/1398H and Royal Decree No. M/4 dated 12/08/1398H, and regulated and supervised by the Saudi Central Bank.



<https://eform.sabb.com/iv>

تم إصدار هذا المستند إلكترونياً عن طريق قنوات البنك الإلكترونية دون الحاجة لتوقيع من البنك السعودي الأول.
 يمكنك التحقق من صحة وصلاحية المستند من خلال مسح رمز المعرف التالي أو عن طريق زيارة الموقع الرسمي للأول / رابط الموقع
 هذه معلومات سرية وتقع على عاتق حاملها مسؤولية الحفاظ عليها.

هذه الشهادة صالحة لمدة شهر من تاريخ إصدارها

البنك السعودي الأول

العنوان البريدي: ص. ب. 9084. الرياض 11413

العنوان الوطني: 7383 طريق الملك فهد الفرعية، 2338 جي الياسمين، 13325 الرياض، المملكة العربية السعودية.

هاتف: +966 11 405 0660، فاكس: +966 11 405 0677

الأول سويفت كود: www.sab.com .SABBRSARI

شركة مساهمة مدرجة، تأسست بموجب أنظمة المملكة العربية السعودية، برأس مال مدفوع 20,547,945,220 ريال سعودي (مدفع بالكامل).

سجل تجاري رقم, 1010025779، رقم مودد 7000018668

مختص لها بموجب قرار مجلس الوزراء رقم 198 بتاريخ 02/06/1398هـ والمرسوم الملكي رقم 4/م بتاريخ 12/08/1398هـ.

وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي.